

南華體育會主辦

第五十六屆香港柔道邀請錦標大賽



南華體育會主辦，中國香港柔道總會協辦及康樂及文化事務署資助。

比賽日期：2024年10月13日(星期日)
比賽時間：上午九時開始
比賽地點：南華體育會體育大廈三樓綜合體育館
香港銅鑼灣加路連山道八十八號

截止日期：2024年9月13日(星期五)
查詢電話：2830-0955
本會地址：南華體育會體育中心五樓總辦事處
香港銅鑼灣加路連山道八十八號

- 級別 - A 組：【2018年出生】6歲男女童(-20kg +20kg 至 35kg)
【2017年出生】7歲男童 (-26kg +26 至 42kg) 7歲女童 (-23kg +23 至 38kg)
【2015-2016年出生】8至9歲男童 (-31kg +31 至 50kg) 8至9歲女童 (-28kg +28 至 45kg)
- B 組：【2012-2014年出生】10至12歲女童組 (-36kg -40kg -45kg +45 至 70kg)
C 組：【2008-2011年出生】13至16歲女童組 (-42kg -47kg -52kg +52 至 80kg)
D 組：【2012-2014年出生】10至12歲男童組 (-36kg -40kg -45kg +45 至 75kg)
E 組：【2008-2011年出生】13至16歲男童組 (-50kg -55kg -60kg -66kg +66 至 90kg)
- *男女童組(7-12歲)比賽時禁止使用捨身技，絞技及關節技
男女童組(13-16歲)比賽時禁止使用絞技及關節技
- F 組：【2007年或之前出生】女子組 (-45kg -48kg -52kg -57kg -63kg -70kg) 17歲橙帶以上參加
G 組：【2007年或之前出生】男子組 (-55kg -60kg -66kg -73kg -81kg -90kg -100kg 及無限量級) 17歲橙帶以上參加
H 組：【1970-1979年出生】男子先進組 (-73kg +73kg) 45至54歲
I 組：【1960-1969年出生】男子元老組 (-73kg +73kg) 55至64歲
K 組：蔡德培紀念盃女子組 (無限量級) 不限年齡及重量，由橙帶至黑帶均可參加。

所有參賽者祇准參加一個級別比賽，無限量級除外

A至E組頒獎禮將會在E組比賽完畢後隨即進行。F至K組頒獎禮將會在K組比賽完畢後隨即進行。

賽程：有關當天賽事詳細程序，請留意比賽場地通告板。

過磅及登記程序：請於比賽當日帶備出賽證及年齡證明文件往南華體育會，三樓綜合體育館，辦理量體重及登記手續。

A組至E組：上午八時至九時、F組至G組：上午十時至十二時、H組及I組：下午二時至三時

獎勵：各組設冠、亞及兩名季軍。

資格：對柔道有興趣及曾接受訓練者，不論性別，一律歡迎以團體名義報名參加。

賽制：比賽以淘汰方式進行(每級參賽人數不足四名將作取消、而男子先進組及元老組不足二名將作取消)。

裁判：由中國香港柔道總會安排。

報名費：每位每項港幣四十五元。(費用一經繳交，將不會退回，惟因報名人數不足而取消例外。)

服裝：參賽者需自備符合柔道比賽的白色柔道袍，女運動員必須穿著純白圓領 T-恤在內。

賽會不設後備柔道服。柔道服不適合將被取消參賽資格。

報名手續：填妥團體報名表連同報名費總額之入數紙，電郵至 thomasyp@scaa.org.hk。

繳費方式：支票郵遞 - 抬頭「南華體育會」、銀行轉帳 - 262-164882-668、親臨繳交。

辦公時間：上午十時至下午一時，下午二時至六時。(星期六、日及公眾假期休息。)

截止日期：2024年9月13日(星期五)下午五時 逾期報名或傳真報名表，概不接受。

表格索取：南華體育會(體育中心五樓) 查詢：2830-0955

網址：www.scaa.org.hk

名額：300人(先到先得，額滿即止)。

注意事項：

- 參加者需要負責自己的身體狀況及健康，並考慮是否適合申請參加本比賽。如有疑問，請徵詢醫生的意見。
- 報名經確實後，參加者有責任繳付所需費用，並填妥出賽証上的空格，如違者作廢。
- 報名一經接納，報名費恕不發還。
- 本會有絕對權力決定接受或拒絕任何申請。
- 活動舉行期間，參加者須要顧及自身安全，並須遵從工作人員之指示，如遇意外事故，包括財物遺失、身體損傷等，本會概不負責。如有任何不適，須立即向有關工作人員聆求協助。
- 比賽期間，參賽者如遇受傷須送醫院治療，其醫療費用必須自行負責。
- 本會建議參加者自行安排保險之事宜，本會不會負責任何意外及其他損失的賠償。參賽者須自行購買合適之保險，南華體育會及是次賽事籌委會將不會負責任何參賽者就是次比賽之任何索償。
- 如發現參賽者不符合參賽規定，由此而引致的任何責任由參賽者自行承擔，賽會有權隨時取消其參賽資格，報名費亦不予發還，並保留進一步處罰的權利。賽委會不會安排重賽予所有受影響的參加者。
- 當天文台懸掛八號或以上颱風訊號或黑色暴雨訊號，是次活動將自動取消。如在活動舉行前兩小時已取消八號或以上風球或黑色暴雨訊號，並在場地許可的情況下，是次活動照常舉行。參加者應考慮實際天氣及交通情況來判斷是否參加活動。
- 若活動舉行前兩小時，天文台懸掛雷暴警告訊號、黃色暴雨戒備訊號、紅色暴雨警告訊號、三號或以下颱風訊號，是次活動將 依天氣情況及場地許可的情況下，活動負責人決定是否繼續進行，如參加者收不到任何通知，則活動按原定時間、地點舉行。
- 比賽最終結果一切以裁判決定為準，不得異議。
- 本條款如有未完善之處，本會有最終修改權。

The 56th Hong Kong Judo Invitation Championships



Hosted by South China Athletic Association

Co-organized by



Subvented by



Date : 13th October, 2024 (Sunday)
Time : Start at 9 a.m.
Venue : South China Athletic Association
3/F., Sports Hall, Sports Centre (Low Block),
88 Caroline Hill Road, Causeway Bay

Deadline for Entry : 13th September, 2024 (Friday)
Enquiry : 2830-0955
Registration : South China Athletic Association
Head Office, 5/F., Sports Complex (High Block),
88 Caroline Hill Road, Causeway Bay

- Group A : **【 Born in 2018 】** Age 6 Mixed (-20kg +20 to 35kg)
【 Born in 2017 】 Age 7 Boys (-26kg +26 to 42kg) Age 7 Girls (-23kg +23 to 38kg)
Group B : **【 Born between 2015 and 2016 】** Age 8-9 Boys (-31kg +31 to 50kg) Age 8-9 Girls (-28kg +28 to 45kg)
Group C : **【 Born between 2012 and 2014 】** Age 10-12 Girls (-36kg -40kg -45kg +45 to 70kg)
Group D : **【 Born between 2008 and 2011 】** Age 13-16 Girls (-42kg -47kg -52kg +52 to 80kg)
Group E : **【 Born between 2012 and 2014 】** Age 10-12 Boys (-36kg -40kg -45kg +45 to 75kg)
Group F : **【 Born between 2008 and 2011 】** Age 13-16 Boys (-50kg -55kg -60kg -66kg +66 to 90kg)
*** Sacrifice, strangulation and joint techniques are prohibited for competitors aged 7 to 12.**
Sacrifice and joint techniques are prohibited for competitors aged 13 to 16.
Group F : **【 Born in 2007 or before 】** Female (-45kg -48kg -52kg -57kg -63kg -70kg)
*** 4th Kyu (Orange Belt) or above**
Group G : **【 Born in 2007 or before 】** Male (-55kg -60kg -66kg -73kg -81kg -90kg -100kg and Openweight)
*** 4th Kyu (Orange Belt) or above**
Group H : **【 Born between 1970 and 1979 】** Age 45-54 Male Veterans (- 73kg + 73kg)
Group I : **【 Born between 1960 and 1969 】** Age 55-64 Male Veterans (- 73kg + 73kg)
Group K : Stephen Tsai Memorial Women's Cup (Openweight) *4th Kyu (Orange Belt) or above

Except for the Openweight category, each participant may only compete in one weight category.
Awards ceremony for Groups A to E will proceed after Group E's final.
Awards ceremony for Groups F to K will proceed after Group K's final.

Schedule : Please pay attention to the organizing committee's announcements on the day of the event.
Weigh-in/Registration : Please bring along a valid proof of age document and competitor pass to 3/F., Sports Hall (Low Block) to weigh-in and registration.

Groups A to E : 8 a.m. to 9 a.m. / Groups F to G : 10 a.m. to noon / Groups H & I : 2 p.m. to 3 p.m.

- Prize : Trophies will be awarded to the winner, 1st runner-up and two 2nd runners-up of each weight category.
Entry Requirement : Interested judo practitioners. Registration through judo clubs.
Mode of Competition : Knockout System (Groups A- G, K with fewer than 4 entries will be cancelled.)
***Group H and I will be cancelled if there are fewer than 2 entries.**
Referee : Arranged by The Judo Association of Hong Kong, China.
Entry Fee : HKD\$45 per weight category (no refund upon confirmed registration)
Uniform : Competitors must wear white judogi which complies with current judogi specifications, female competitors must wear a white round neck T-shirt underneath. Spare judogis will not be provided and competitors wearing unsuitable judogi will be disqualified.
Enrollment : Email the completed group registration form together with the transaction advice to thomasyp@scaa.org.hk
Payment : By cheque – payable to " South China Athletic Association" or by bank transfer to 262-164882-668.
Office Hours : 10 a.m. to 1 p.m. and 2 p.m. to 6 p.m. (Weekends and Public Holidays are closed)
Deadline for Entry : 13th September, 2024 (Friday) 5 p.m. Fax or late submissions are not accepted.
Application Form : Head Office, 5/F., South China Athletic Association Enquiry : 2830- 0955 Website : www.scaa.org.hk
Quota : 300 (Enrollment is on a first-come-first-served basis).

- *Attention :
1. Participants should ensure that his/her health condition is suitable for enrolling in the competition. If in doubt, please seek medical consultation before enrolling.
 2. All entry fees must be settled once enrollment is confirmed.
 3. No refund after confirmed registration.
 4. The 56th Hong Kong Judo Invitation Championships Committee reserves the right to accept or reject any applications.
 5. Participants are responsible for their own safety and should follow the instructions from our staff. Our Association is not liable for any loss of personal belongings or harm caused to the participants during the event. Participants should report to our staff if feeling unwell.
 6. Participants are responsible for any medical expenses incurred if accidents occur during the event.
 7. Participants are advised to buy insurance for the event. The South China Athletic Association and the 56th Hong Kong Judo Invitation Championships Committee are not liable for any accidents or compensation.
 8. Instructors and staff of the 56th Hong Kong Judo Invitation Championships Committee may refuse anyone who fails to observe instructions from taking part in the event. No refund is entertained.
 9. In case the No.8 typhoon signal or above or black rainstorm warning signal is issued, the event will be cancelled. (In case that the No.8 typhoon signal or above or black rainstorm warning signal is cancelled two hours before the event commences and subject to the condition of the venue, the event will be held as scheduled. Participants are advised to check the weather and traffic conditions before setting off for the event.)
 10. In case the thunderstorm or amber rainstorm or red rainstorm warning signal, No.3 typhoon signal or below is issued two hours before the event commences and subject to the condition of the venue, the Committee will decide whether the event will proceed as scheduled. If no announcements are made, the event will continue.
 11. The referee's decision is final. No lodging of appeals.
 12. The 56th Hong Kong Judo Invitation Championships Committee reserves the right to amend the terms and conditions without advance notice.